



**KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA
JABATAN KETUA MENTERI MELAKA**

Syarikat yang berpengalaman/berkeupayaan dan berdaftar dengan Kementerian Kewangan dalam kod bidang **020101, 222005 dan 221104** dan pendaftaran masih sah lakunya sekurang-kurangnya **tiga (3)** bulan dari tempoh sebut harga adalah dipelawa untuk menyertai sebut harga seperti berikut :

No. Sebut Harga	Perkara	Tarikh Pelawaan	Tarikh Tutup
JKMM.BKP.BA (S)/SH/1/2025	Perkhidmatan Bekalan Kerusi Balai Istiadat dan Lain- Lain Kerja Berkaitan	31 Januari 2025 (Jumaat)	6 Februari (Khamis) 12.00 tengah hari

Dokumen Sebut Harga **HANYA DIJUAL SECARA ATAS TALIAN MELALUI SISTEM TENDER ONLINE MELAKA (STOM)** di pautan <http://stom.melaka.gov.my> sahaja. Syarikat yang ingin menyertai sebut harga ini dan **telah berdaftar** dengan sistem STOM boleh memuat turun Dokumen Sebut Harga dengan membuat pembayaran secara atas talian berjumlah **RM50.00** mulai **31 Januari 2025 (Jumaat) hingga 6 Februari 2025 (Khamis)**

Manakala bagi syarikat yang belum berdaftar dengan sistem STOM, pihak tuan hendaklah terlebih dahulu membuat pendaftaran secara dalam talian berjumlah RM50.00 di dalam sistem STOM sebagai bayaran caj langganan selama satu (1) tahun bagi membolehkan pihak syarikat memuat turun Dokumen Sebut Harga.

Dokumen Sebut Harga yang telah dilengkapi dengan sempurna dan dilakri serta dicatatkan dengan **No. Sebut Harga : JKMM.BKP.BA (S)/SH/1/2025** di penjuru atas kiri sampul tersebut.

Dokumen tersebut hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga yang akan ditempatkan di **Aras 2, Unit Pengurusan Bangunan dan Aset, Bahagian Khidmat Pengurusan, Kompleks Seri Negeri, Hang Tuah Jaya, 75450 Ayer Keroh, Melaka sebelum atau pada 6 Februari 2025 (Khamis) jam 12.00 tengah hari (tarikh tutup sebut harga)**. Tawaran yang diterima selepas tarikh dan masa yang ditetapkan akan ditolak.

Jabatan Ketua Menteri Melaka tidak terikat untuk menerima Sebut Harga dengan harga tawaran yang terendah atau mana-mana harga atau memberi apa-apa sebab di atas penolakan sesuatu Sebut Harga Jabatan Ketua Menteri Melaka adalah muktamad.

Tarikh Iklan/Notis : 31 Januari 2025 (Jumaat)